No atomic bomb Peace Parade News 2017原水爆禁止平和行進ニュース NO.1

5月21日午前 (Am 21, May)

日本の象徴的存在である富士山を背に、自衛隊とアメリカ軍の基地がある御殿場市内を歩きました。Mt.Fuji which is the symbolic existence of Japan, We walked around Gotemba city where the base of the SDF and the US military are located.



5月20日午後 (Pm 20, May)

休憩地のユーコープ桜づつみ店では、新鮮な季節のフルーツをご提供いただきました。The Uco-op Sakura-zutsumi shop at the resting place provided fresh seasonal fruits.



5月20日午前 (Am 20, May)

三島市役所では、豊岡武士市長、鈴木文子議長から歓迎のごあいさつをいただきました。At the Mishima City Hall, Mayor Takeshi Toyooka and Chairman Fumiko Suzuki gave us a welcome greetings.



神奈川県

5月21日午後 (Pm 21,May)

沼津市内では、沿道の方々が募金を用意して行進を 応援してくれました。

In Numazu city, people along the roadside prepared donation and supported the parade



終結地は沼津海浜訓練場がある今沢海岸。この海岸で毎年上陸訓練が行われています。The end area is the Imazawa Coast where the Numazu Beachfront Training Center is located. Landing training is held every year at this coast.



愛知 県

5月22日午前 (Am 22, May)

富士宮駅前での出発集会。きょうも快晴!浅間神社界 隈に「核兵器をなくそう」の声をお届けします。

Departure meeting in front of Fujinomiya station. Today is fine! We will deliver the voice of "Let's Lose Nuclear Weapons" in the Sengen Shrine area.





May23,2017 2017 年原水爆禁止平和行進静岡県実行委員会

5月19日 (19,May)

湯河原・川端公園(Kawabata Park,Yugawara)にて、神奈川県行進からの引継ぎ集会(Takeover from



静岡県原水爆被害者の会会長 川本司郎さんから「ヒバクシャ国際署名の取り組みをすすめていきましょう」とあいさつがされました。

Mr. Shiro Kawamoto, Chairman of Shizuoka Prefecture Atomic Bomb Victims' Association, said "I will recommend Hibakusha International Signature Approach



核兵器廃絶をアピールしながら熱海市街地を元気に歩きました。 We appealed to the abolition of nuclear weapons while walking in Atami city area cheerfully.

